
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/3/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση και πλήρη στελέχωση του Γενικού Νοσοκομείου Άμφισσας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, ο Δήμος Δελφών με απόφαση που ελήφθη κατά τη διάρκεια 
πρόσφατης συνεδρίασης του ομώνυμου Δημοτικού του Συμβουλίου αιτείται την άμεση 
και πλήρη στελέχωση του Γ.Ν. Άμφισσας με προσωπικό. Επιπλέον, καλεί το Υπ. Υγείας 
όπως αφενός αναβαθμίσει τον εξοπλισμό του και αφετέρου να παράσχει κίνητρα προς 
τους ιατρούς, προκειμένου να καλυφθούν οι όποιες θέσεις στο εν λόγω Νοσοκομείο. 
Χαρακτηριστικά, η έκκληση του Δήμου καταφαίνεται πασίδηλα στο ακόλουθο 
απόσπασμα τους ψηφίσματός του ως εξής: «…Ο Δήμος Δελφών επανειλημμένα έχει 
καταστήσει σαφές και ξεκάθαρο ότι το Γενικό Νοσοκομείο Άμφισσας αντιμετωπίζει 
σοβαρά προβλήματα στη λειτουργία του, με κινητοποιήσεις, λήψη ψηφισμάτων και άλλες 
ενέργειες, που δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν έχουν φέρει το επιθυμητό αποτέλεσμα…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως άμεσα προβείτε στις αναγκαίες ενέργειες, προκειμένου άμεσα και 
πλήρως να στελεχωθεί το Γ.Ν. Άμφισσας με μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό 
δια προκηρύξεως κάλυψης όλων των κενών οργανικών της θέσεων, καθώς επίσης να 
διασφαλίσετε την απρόσκοπτη λειτουργία του δια αναβαθμισμένου εξοπλισμού του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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